



於Cherry專門店購物折實價滿\$300即減 \$30
To enjoy \$30 off upon net purchase of \$300 at Showrooms of Cherry

- 優惠只適用於Cherry床上用品專門店
- 不適用於推廣優惠特價，清貨開倉價及指定貨品
- 不可與其他優惠共同使用
- 如有任何爭議，Cherry床上用品專門店保留最終決定權
- 有效期由2024年10月17日至2025年1月17日
- Applicable to all Showrooms of Cherry in Hong Kong.
- The cash coupon cannot be used in promotional offers, clearance sales and designated items.
- The cash coupon cannot be used in conjunction with other coupons.
- In case of any dispute, Cherry reserves the rights to all final decisions.
- Valid from 17 Oct 2024 to 17 Jan 2025

於香港仔南記粉麵惠顧正價粉麵一碗滿\$45或以上（以每張單計算），可免費獲贈細豆漿或汽水乙杯。

To get a free small soy milk or soft drink upon purchase of one bowl of original-priced noodle at \$45 or above (per invoice) at Hong Kong Nam Kee Noodle's stores

- 全線分店適用
- 請於落單前必須出示此券，截圖或影印本恕不接受
- 此券只可使用一次，每次限用一張
- 只限堂食及外賣自取
- 不適用於網上落單、電話外賣、外送服務
- 不適用於購買任何套餐、外賣生料食品或辣椒醬
- 不可退款、兌換現金、與其他優惠同時使用
- 如有任何爭議，香港仔南記粉麵保留最終決定權
- 網址：www.namkee.hk
- 有效期由2024年10月17日至2025年1月17日

- Applicable to all stores.
- Please present the cash coupon before your order. Screenscaps or photocopy are not accepted.
- Only one cash coupon can be used in each transaction. The cash coupon can only be redeemed once.
- Applicable only to dine in and takeaway
- The cash coupon is not applicable for online order, phone-in takeaway service, food delivery service.
- The cash coupon cannot be used in conjunction with purchasing any set combo, raw food takeaway and chilli paste.
- The cash coupon cannot be refunded, exchanged or used in conjunction with other promotions.
- Hong Kong Nam Kee Noodle reserves the rights to all final decisions.
- Website: www.namkee.hk
- Valid from 17 Oct 2024 to 17 Jan 2025



到蛋撻王購買任何批/撻類產品可享買3送1優惠（星期五除外）
To enjoy Buy 3 Get 1 Free in Any Pie/Tart items at King Bakery (except Friday)

- 適用於蛋撻王旗下品牌及分店（機場、港鐵站、共食餐廳等分店除外）
- 折扣優惠將以價格較低的產品作計算
- 不可與其他折扣、推廣或優惠同時使用
- 不適用於任何外賣自取及外賣美食速遞平台
- 本券不可兌換現金，每次惠顧只限使用一張
- 請於付款前出示本券
- 本券將於使用後被收回，任何經塗改、損毀、截圖或影印本恕不接受
- 如有任何爭議，蛋撻王保留最終決定權
- 有效期由2024年10月17日至2025年1月16日，星期五除外
- This coupon is applicable to be used at all branches of King Bakery in Hong Kong (except Hong Kong International Airport, MTR station and CO EAT SPACE (Kwun Tong Road) branches).
- Discount applies on the lower-priced item.
- This coupon cannot be used in conjunction with any other discounts, promotional or special offers.
- This coupon is not valid for any Order & Pick-up or Online Order-to-delivery Platforms.
- This coupon cannot be redeemed for cash. Only one coupon can be used per purchase.
- Kindly present this coupon before proceeding with the transaction.
- This coupon will be surrendered for use; damaged, defaced, screenshots or photocopied card will not be accepted.
- In the event of any disputes, King Bakery reserves the right of final decision.
- Valid from 17 Oct 2024 to 16 Jan 2025, except Friday.



於Organic Plus購買 137 Degrees植物奶 或 Pureland有機米可享買1送1優惠

Buy 1 get 1 free on purchase 137 Degrees plant-based milk or Pureland organic rice at Organic Plus

- 此券只限用一次，每次只限用一張，每張只限換取一件貨品
- 贈送之貨品以同等價值或較低者為準
- 此優惠券只適用於購買正價貨品
- 此優惠券不可兌換現金或與其他推廣優惠同時使用
- 如有任何爭議，Organic Plus保留最終決定權
- 有效期由2024年10月17日至2025年1月17日
- The cash coupon can be used once, and only one coupon can be used at a time, and each coupon can only get one item.
- The gifted goods are of equal value or lower.
- The cash coupon is only applicable for original-priced items.
- The cash coupon cannot be used in conjunction with other coupons or exchanged for cash.
- In case of any dispute, Organic Plus reserves the rights to all final decisions.
- Valid from 17 Oct 2024 to 17 Jan 2025



於Twelve Cupcakes購買杯子蛋糕可作\$5現金使用
To enjoy HK\$5 off upon purchase cupcakes at Twelve Cupcakes

- 此券不能與其他優惠券同時使用
- 如有遺失或破爛，將不獲補發
- 每張券只限用一次，每次只限用一張
- 此券不能兌換現金，截圖或影印本無效
- Twelve Cupcakes(HK) Limited 保留最終決定權
- 有效期由2024年10月17日至2025年1月31日
- The cash coupon cannot be used in conjunction with other coupons.
- The cash coupon will not be re-issued if lost or found defaced.
- The cash coupon can be used once only. Only one coupon can be used in each transaction.
- The cash coupon cannot be exchanged for cash, screenshots or photocopy are not accepted.
- In case of any dispute, Twelve Cupcakes (HK) Limited reserves the rights to all final decisions.
- Valid from 17 Oct 2024 to 17 Jan 2025.



到鯉魚門紹香園全線分店選購任何產品滿\$50（特價品除外）即可作\$5現金使用
To enjoy HK\$5 cash discount upon purchase of any products over HK\$50 (excluding discounted items) at Lei Yue Mun Shiu Heung Yuen Limited

- 只適用於全線分店（寄賣專櫃除外）
- 現金券只限使用一次，不設找贖
- 每宗交易只限使用1張現金券
- 不可兌換現金及與其他優惠同時使用
- 現金券截圖或影印本無效
- 現金券逾期無效
- 請於付款前出示現金券，如有任何爭議，鯉魚門紹香園保留最終決定權
- 客戶服務熱線：2717 3421
- 網址：www.walnut.com.hk
- 有效期由2024年10月17日至2025年1月31日
- The cash coupon is applicable to be used at all shops (consignment counters are excluded).
- The cash coupon can be used once only, no change shall be provided.
- Only one coupon can be used in each transaction.
- The cash coupon cannot be exchanged for cash or used in conjunction with other promotions.
- Screenscaps or photocopy are not accepted.
- The cash coupon is invalid after the specified date.
- Please present the cash coupon before payment. In case of dispute, Lei Yue Mun Shiu Heung Yuen reserves the rights to all final decisions.
- Customer service hotline: 2717 3421
- Website: www.walnut.com.hk
- Valid from 17 Oct 2024 to 31 Jan 2025.



THE WALNUT SHOP SINCE 1968

到美國冒險樂園購買代幣\$60（30個）即送代幣\$20（10個）及兒童月刊乙本
To get free 10 tokens (worth HK\$20) and a Jumpin Gym Monthly Magazine for upon purchase of 30 tokens (HK\$60) at Jumpin Gym U.S.A.'s branches

- 優惠適用於全線美國冒險樂園分店
- 此券以每個代幣正價為HK\$2計
- 此優惠只接受現金支付
- 使用此優惠不附送冒險樂園月刊贈品
- 兒童月刊送完即止
- 此券必須保持完整，不可損毀或更改，方為有效
- 此優惠不可與其他優惠同時使用
- 如有任何爭議，美國冒險樂園保留最終決定權
- 查詢熱線：2640 7900
- 優惠券編號：JP24052+CR6007
- 有效期由2024年10月17日至2025年3月31日
- The coupon is applicable to be used at all branches of Jumpin Gym U.S.A. in Hong Kong.
- Each token costs \$2 on this coupon.
- Only cash is entitled for this offer.
- Free gift of Jumpin Gym Monthly Magazine is not included.
- The Jumpin Gym Monthly Magazine is available while stock lasts.
- The coupon must be in good condition, damaged coupon will not be accepted.
- The coupon cannot be used in conjunction with other promotional offers.
- In case of any dispute, Jumpin Gym reserves the rights to all final decisions.
- Inquiry Hotline: 2640 7900
- Coupon Code: JP24052+CR6007
- Valid from 17 Oct 2024 to 31 March 2025

到糧友Pan工房購買滿\$50可作\$5現金使用（只限自家產品）
Enjoy HK\$5 off upon purchase of any own-brand products over HK\$50 at Ryoyu Bakery Studio

- 適用於指定糧友Pan工房香港分店（元朗一田店、荃灣一田店、旺角一田店、將軍澳一田店除外）
- 不可與其他折扣、推廣或優惠同時使用
- 本券不可兌換現金，每次惠顧只限使用一張
- 請於付款前出示本券
- 本券將於使用後被收回，任何經塗改、損毀、截圖或影印本恕不接受
- 如有任何爭議，糧友Pan工房保留最終決定權
- 有效期由2024年10月17日至2025年1月16日
- This coupon is applicable to be used at all branches of Ryoyu Bakery Studio in Hong Kong (except the outlets in the Yata Shop).
- This coupon cannot be used in conjunction with any other discounts, promotional or special offers.
- This coupon cannot be redeemed for cash. Only one coupon can be used per purchase.
- Kindly present this coupon before proceeding with the transaction.
- This coupon will be surrendered for use; damaged, defaced, screenshots or photocopied card will not be accepted.
- In the event of any disputes, Ryoyu Bakery Studio reserves the right of final decision.
- Valid from 17 Oct 2024 to 16 Jan 2025.



九州之本格手作麵包

於香港SKECHERS專門店購物折實價滿\$500即減\$100
To enjoy \$100 off upon net purchase of \$500 at Hong Kong SKECHERS concept stores

- 此券只適用於香港SKECHERS專門店
- 此券可與店舖優惠同時使用
- 此券不適用於特價貨品、襪、配件及鞋履護理用品
- 每單交易只可使用此券1張
- SKECHERS保留最終決定權
- 有效期由2024年10月17日至2025年1月17日
- The cash coupon is applicable for all Hong Kong SKECHERS concept stores.
- The cash coupon can be used in conjunction with shops promotions.
- The cash coupon cannot be used in discounted items, socks, accessories and shoe care products.
- Only one cash coupon can be used in each transaction.
- SKECHERS reserves the right of final decisions on any disputes.
- Valid from 17 Oct 2024 to 17 Jan 2025.



到仁和堂分店以正價購買龜苓膏一碗（大碗或細碗裝）即可作\$5現金使用
To enjoy HK\$5 off upon purchase of turtle jelly (big bowl or small bowl) at Yan Wo Tong

- 適用於香港仁和堂全線分店
- 付款時出示此優惠券
- 此優惠券只可使用一次，每次限用一次
- 此券不可兌換現金或與其他優惠同時使用
- 如有任何爭議，仁和堂（國際）有限公司保留最終決定權
- 有效期由2024年10月17日至2025年1月17日
- The cash coupon is applicable to all branches of Yan Wo Tong in Hong Kong.
- Please present the cash coupon before payment.
- The cash coupon can be used once only. Only one coupon can be used in each transaction.
- The cash coupon cannot be exchanged for cash and used in conjunction with other promotion.
- In case of any dispute, Yan Wo Tong (International) Limited reserves the rights to all final decisions.
- Valid from 17 Oct 2024 to 17 Jan 2025.

